

CIT Begins Semester Courses at E. L. Lowder Library

On January 18th, 2020, the Confucius Institute at Troy University in Montgomery started the Chinese courses for the new semester at E. L. Lowder Library, opening with the celebration of the Chinese New Year. Over 20 students participated in the event. In the first lesson of the new year, Ms. Zhijing Qiu, a CIT Visiting Scholar, shared some Chinese characters, such as “春联(couplets)”, “福字(happiness)” and “放鞭炮(setting off the firecrackers)” about the Chinese New Year. She also taught the students how to make Chinese New Year decorations with the character “春(spring)”. At the end, the Visiting Scholars also shared Chinese Tea Culture with the students to celebrate the Chinese New Year. The event was successful.

孔子学院蒙哥马利分院开启新学期工作及春节庆祝活动

孔子学院蒙哥马利校区于2020年1月18日在劳德图书馆（EL Lowder Library）开始新学期汉语课程暨春节庆祝活动，共20名学生参加了此次活动。新年第一课孔院邱智晶老师给大家讲授了“春联，福字、放鞭炮”等与新年有关的汉语词汇，并教学生们制作了中国特色的“春”字灯笼。随后，孔院老师们又和学生们通过分享中国茶文化和茶艺表演一起庆祝春节，活动取得圆满成功。